
Zápisnica z 18. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Slivníku, 

konaného dňa 23. októbra 2020 vo veľkej sále Kultúrneho domu v Slivníku 

 

Prítomní: 

 

starosta obce: Ing. Ján Michalko            

poslanci OZ: viď príloha k zápisnici – Prezenčná listina 

                                                                
Program – podľa pozvánky  

 

 

K bodu: 1. Otvorenie, schválenie programu: 

 

- starosta obce otvoril zasadnutie OZ o 18:02 hod, privítal prítomných a skonštatoval,  

  že OZ je uznášaniaschopné – z celkového počtu 7 poslancov je prítomných 5 poslancov, 

  ospravedlnil sa poslanec Matej Kotos a poslanec Miloš Onder sa vzdal svojho mandátu 

- z rokovania OZ sa z dôvodu opatrení v súvislosti s COVID-19 ospravedlnil hlavný   

  kontrolór obce Ing. František Feďák  

- poslankyňa Mackaničová mala otázku, či sa pozvánka na rokovanie OZ robila podľa toho  

  paragrafu, ktorý je uvedený v pozvánke – starosta odpovedal, že áno 

- prečítal program pozvánky a dal o programe hlasovať – za bolo 5 poslancov OZ 

- starosta obce doplnil rokovanie OZ v bode 8. Rôzne o bod Návratná finančná výpomoc –  

  dal o tomto bode hlasovať – za doplnenie tohto bodu do programu pozvánky  

  bolo 5 poslancov OZ 

- poslankyňa Mackaničová žiadala bod č. 6 vyradiť z programu rokovania OZ,  

 keďže 18. rokovanie OZ sa malo konať bez účasti verejnosti – v súvislosti s COVID-19 

- poslanec Milan Novák navrhol zaradiť bod č. 6 skôr – po zložení sľubu poslanca,  

 aby prítomný pán Bodis oboznámil poslancov so svojou ponukou  

 

 

K bodu: 2. Zloženie sľubu poslanca: 

 

 starosta obce informoval, že dňa 10. 09. 2020 sa mandátu poslanca vzdal Miloš Onder 

z osobných dôvodov 

 ďalším náhradníkom je Juraj Migeľ, ktorý pred prítomnými zložil sľub poslanca OZ, 

starosta obce zablahoželal a odovzdal mu doklad o zvolení do funkcie poslanca OZ 

 starosta obce prečítal uznesenie č. 2/18/2020 – OZ berie na vedomie  

a/ výsledky volieb do OZ a náhradníkom je Juraj Migeľ 

b/ náhradník zložil zákonom predpísaný sľub poslanca OZ – starosta obce dal o tom 

hlasovať – za bolo 5 poslancov OZ 

 

 

K bodu: 6. Žiadosť firmy o súhlas s umiestnením telekom. rozvodu nad povrch zeme  

  po stĺpoch obecného rozhlasu: 

 

- starosta obce prečítal žiadosť firmy Folkiš, s. r. o., Košice 

- následne vyzval prítomného zástupcu firmy p. Bodisa, aby sa k tomu vyjadril 

- p. Bodis sa vyjadril, že je zároveň  aj zástupcom firmy UNITRIX - na obecné stĺpy chcú  

  umiestniť kábel, ktorý by zabezpečoval vysokorýchlostný internet, bezdrôtový, je vhodný    

  aj na televíziu  

– obci navrhujú ročný príjem 500,- € za stĺpy – internet by mala obec, ako aj MŠ  

   a ZŠ zadarmo  



- čo sa týka kvality obecných stĺpov – sú v lepšom aj horšom stave – ak by boli  

  v dezolátnejšom stave, vedia zabezpečiť stĺp  

– následne sa p. Bodis spýtal, či má niekto nejaké otázky – poslankyňa Mackaničová  

   sa pýtala, koľko za to budú platiť občania – zástupca firmy povedal, že len na začiatku  

   by to bol nejaký inštalačný poplatok – napr. vo výške 30,- € a potom podľa rýchlosti    

   internetu suma 9,96 €, 16,60 € a pod. 

-  poslankyňa Mackaničová s týmto bodom programu súhlasí 

- poslanec Milan Novák – aby sa to hneď schválilo – nevidí problém v tejto službe,  

  tiež s tým súhlasí  – mal len technickú požiadavku – ako bude zabezpečený vchod do domu   

  k ľuďom, napr. keď si vozia nejaký materiál, aby kábel neprekážal napr. pri vyššej kabíne   

  auta a pod. 

– v optických kábloch nie je žiadny kovový prvok – 1 km váži 30 kg – zavesia ich najvyššie,  

  ako sa dá 

- starosta obce prečítal k tomuto bodu uznesenie č. 7/18/2020 a dal o tom hlasovať – OZ    

   schválilo umiestnenie telekom. rozvodu nad povrch zeme po stĺpoch obecného rozhlasu 

    – za bolo 6 poslancov OZ 

 

 

K bodu: 3. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice: 

 

 starosta obce navrhol návrhovú komisiu v zložení – Ing. Rudolf Meško a Miloš Ferko – 

starosta obce prečítal k tomuto bodu uznesenie č. 3/18/2020 a dal o ňom hlasovať – OZ 

volí návrhovú komisiu v zložení Ing: Rudolf Meško a Miloš Ferko - za bolo  

6 poslancov OZ 

 za zapisovateľku starosta určil Máriu Topolčányiovú, administratívnu pracovníčku  

Obce Slivník 

-  za overovateľov zápisnice určil p. Ignáca Kotosa a Milana Nováka a dal o tom hlasovať  

 starosta obce prečítal uznesenie - OZ zobralo na vedomie určenie zapisovateľa  

a overovateľov zápisnice – za bolo 6 poslancov OZ 

 

 

K bodu: 4. Kontrola uznesení uznesení a správa o činnosti OÚ od predchádzajúceho  

             zasadnutia OZ: 

 

- starosta obce prečítal splnenie uznesení /UZN./ od posledného zasadnutia OZ  

/09. 09. 2020/: 

- uznesenie č. 1/17/2020 – 3/17/2020 – boli splnené - ich splnenie vyplývalo priamo  

  zo schválenia uznesení /UZN./: 

- UZN. č. 4/17/2020 – bolo splnené - správa o činnosti bola vzatá na vedomie 

- UZN. č. 5/17/2020 – bolo splnené - správa nezávislého audítora bola vzatá na vedomie 

- UZN. č. 6/17/2020 – bolo splnené - bolo ním vzaté na vedomie zloženie návrhovej  

  komisie 

- UZN. č.7/17/2020 – bolo splnené – bolo ním vzaté na vedomie určenie zapisovateľky  

  a overovateľov zápisnice 

- UZN. č. 8/17/2020 – bolo splnené – bolo ním schválené prefinancovanie vnútorných  

  úprav v MŠ a ZŠ 

- UZN. č. 9/17/2020 – bolo splnené - boli schválené rozpočtové opatrenia č. 2/2020  

  a č. 3/2020 

- UZN. č. 10/17/2020 – bolo splnené - bol ním schválený kronikár obce 

- UZN. č. 11/17/2020 – bolo splnené - bol schválený úver na rekonštrukciu priekopy  

  na Parádnej ulici  

- UZN. č. 12/17/2020 – bolo splnené – občania môžu nahlásiť mobilné čísla na SMS    



   rozhlas 

- UZN. č. 13/17/2020 – žiadosti občanov boli vzaté na vedomie 

- UZN. č. 14/17/2020 – bolo splnené len sčasti - darčeky pre občanov na Úctu k starším   

  sú zakúpené, ale akcia sa ruší z dôvodu pandémie COVID-19 

- UZN. č. 15/17/2019 – nebolo splnené - akcia na Osuhedi sa nekonala z dôvodu   

  opatrení COVID-19 

- starosta obce prečítal správu o činnosti OÚ od posledného zasadnutia OZ /viď príloha  

  zápisnice/ 

- starosta obce vyzval prítomných poslancov OZ, aby sa k tomuto vyjadrili – nikto nič  

   nenamietal  

– starosta obce prečítal uznesenie č. 5/18/2020 – OZ berie na vedomie kontrolu uznesení   

   a správu o činnosti OÚ od predchádzajúceho zasadnutia OZ a dal o tom  

    hlasovať - 5 poslancov OZ bolo za, 1 sa zdržal 

 

 

K bodu: 5. Informácia o poverení zastupovania starostu: 

 

- starosta obce na minulom zasadnutí OZ informoval o tom, že z funkcie zástupkyne starostu 

odvolal Janette Mackaničovú 

- starosta obce mal termín do 27. 09. 2020 poveriť nového zástupcu starostu –  

dňa 21. 09. 2020 starosta obce poveril do funkcie starostu obce Ing. Rudolfa Meška 

- bývalá zástupkyňa Mackaničová mala dotaz, na základe čoho ju odvolal, keďže ju podľa 

zákona písomne nepoveril zastupovaním starostu obce, len OZ zobralo na vedomie to,  

že je zástupkyňou starostu – ona osobne nič nepodpisovala, a teda ju ani nemal z čoho 

odvolať, keď ani nebola riadne vymenovaná  

- starosta obce prečítal o tom uznesenie č. 6/18/2020 – za bolo 6 poslancov OZ – poslanci 

OZ zobrali na vedomie tento bod – poslankyňa Mackaničová – či len zobralo na vedomie 

 

 

K bodu: 7. Doplnenie poslanca OZ do Rady školy a doplnenie Komisie na ochranu  

verejného záujmu: 

 

- starosta obce informoval, že predtým bol zvolený do Rady školy poslanec Onder,  

  ale vzdal sa mandátu poslanca, preto je potrebné doplniť do Rady školy jedného člena    

  z poslancov  

- starosta obce vyzval poslancov, aby si medzi sebou vybrali jedného poslanca, ktorý bude   

  v Rade školy za poslancov 

– poslanec Ing. Meško navrhol, aby bol do Rady školy zvolený poslanec Migeľ,  

   keďže aj v minulosti zastával túto funkciu a má s tým skúsenosti 

- žiadny iný návrh nepadol - týmto bol do Rady školy navrhnutý poslanec Juraj Migeľ,  

- starosta obce prečítal k tomuto uznesenie - za bolo 5 poslancov OZ 

- v Komisii na ochranu verejného záujmu musia byť zastúpení kandidáti všetkých   

  kandidujúcich politických strán – Juraj Migeľ bol doplnený do tejto komisie – kandidoval  

  za stranu SMER – sociálna demokracia  

- starosta obce prečítal k tomuto bodu uznesenie – OZ zobralo na vedomie: 

 a/ menovanie poslanca Juraja Migeľa do Rady školy 

 b/ doplňuje poslanca Juraja Migeľa do Komisie na ochranu verejného záujmu – starosta    

 obce dal o tom hlasovať – za bolo 5 poslancov OZ 

 

 

 

 



K bodu: 8. Rôzne: 

 

- vysprávky cesty na Birčianskej ceste od železnice vyššie: 

- cesta na Birc od železničnej stanice smerom k Osade Birc nie je do dnešného  

dňa majetkom obce – na žiadosť obyvateľov Osady Birc p. A. P. a Š. P.   

by bolo potrebné urobiť vysprávky na ceste – starosta obce informoval,  

že geometrický plán bol spracovaný ešte v roku 2008, ale pôda patrí ešte pôvodným 

vlastníkom – ide o 23 árov /2300 m2/ - previesť ich do vlastníctva obce  

– starosta informoval, že bol osobne zmerať danú trasu – ide o cca 200 m2 – cena  

za 1 m2 je cca 14,- € - na zaplatenie by to vyšlo 2.800,- € 

- v prípade, že by bolo potrebné dať vyspraviť celý asfaltový koberec,  

tak by šlo o 400 m2, čo by vyšlo drahšie 

- starosta obce vyzval prítomných poslancov OZ, aby sa k tomuto vyjadrili 

- poslanec Novák sa vyjadril, že dlhé roky tam žijú naši občania, predtým tam bola 

prašná cesta – trvá na tom, aby sa tá cesta majetkovo-právne vysporiadala –  

aby v prípade čerpania eurofondov bola táto časť cesty už vo vlastníctve obce 

– potom by nebol problém tú cestu skultivovať  

- starosta obce zopakoval, že najhoršia časť je od železnice po prvý oblúk – 

v zimnom období by sa radlicou vyhodilo ešte viac asfaltu  

- poslankyňa Mackaničová sa spýtala, či starosta už má niekoho zajednaného 

- poslanec Novák doporučuje urobiť to rýchlo, aby sa to stihlo ešte do zimy  – cez 

výberové konanie – dať možnosti firmám, aby predložili svoje ponuky, aby neboli 

problémy; zároveň povedal, aby sa potom vyspravili  

aj väčšie výtlky v dedine 

- poslanec Ing. Meško – vyspraviť cestu aj na vyšnom konci 

- poslankyňa Mackaničová – aby to šlo cez výberové konanie – starosta obce vyzval 

poslankyňu, aby mu do nasledujúceho pondelka, resp. utorka, dala firmy  

do výberového konania  

- zo strany poslancov padol návrh, že ak sú v dedine ešte nejaké diery, aby sa 

zaplátali aj tie – starosta obce uviedol, že obec má 6 zvyšných vriec asfaltu a s našimi 

pracovníkmi /z AČ/ – by sa vyspravili výtlky v obci  

- starosta obce – prečítal uznesenie a dal o ňom hlasovať – č. 9/18/2020 – OZ 

schvaľuje urobenie vysprávok cesty na Birc od železnice vyššie – za bolo  

6 poslancov OZ 

 

- zabezpečenie právnej služby pre obec: 

  - starosta obce informoval, že poslanci OZ obdržali materiál ohľadom tohto bodu   

  a prečítal znenie návrhu zmluvy – na právne poradenstvo  

- starosta obce prečítal stanovisko hlavného kontrolóra k tomuto bodu /viď príloha   

 zápisnice/ - hlavný kontrolór odporúča uzatvoriť túto zmluvu – mal pripomienky  

 len k výpovednej lehote, ktorá sa mu zdá dlhšia 

- poslanec Ing. Meško sa pýtal starostu obce, ako doteraz riešil takéto problémy  

- poslankyňa Mackaničová mala dotaz, aké problémy má obec a s kým a považuje 

uzavretie takejto zmluvy za zbytočne vyhodené peniaze 

- poslanec Ferko sa spýtal, z čej iniciatívy to vzniklo – či kvôli zákonu č. 211/2000 

Z. z. -  starosta obce odpovedal, že aj iné obce si platia právnika 

- starosta obce vyzval prítomných poslancov, aby sa k tomuto vyjadrili   

- poslanec Novák sa vyjadril, že neexistuje obce, ktorá by nemusela riešiť právne 

služby – v minulosti sa právne veci riešili jednorazovo – je dobré, ak by bola takáto 

zmluva, ale aby sa zaplatilo len za úkon, ktorý sa bude konkrétne riešiť,  

nie paušálne 

- starosta obce sa pýtal, či sú nejaké návrhy 



- starostovi obce bolo doporučené, aby sa právne veci riešili jednorazovo,  

nie paušálne 

- poslanec Ferko sa pýtal, aké veci starosta rieši – starosta obce povedal,  

  že majetkovo-právne, exekučné, ... 

- starosta obce prečítal uznesenie č. 10/18/2020 – OZ doporučuje starostovi obce 

právne služby v prípade výskytu nejakých problémov riešiť jednotlivo – za bolo  

6 poslancov OZ  

 

 - návratná finančná výpomoc: 

- starosta obce informoval, že obci môže byť poskytnutá suma 13.094,- € v dôsledku  

výpadku podielových daní z dôvodu COVID-19 – obec ich dostane ako pôžičku,  

je potrebné ich vrátiť – na splátky v rokoch 2024 a 2027 

- starosta obce informoval, že v SZRB sú peniaze do apríla 2021 a tými peniazmi  

by sa ten úver skôr splatil 

- žiadosť je potrebné poslať do 31. 10. 2020 ä 

- starosta obce vyzval poslancov OZ, aby sa vyjadrili k tomuto bodu 

- prečítal stanovisko hlavného kontrolóra Ing. Feďáka /viď príloha k zápisnici/ - 

hlavný kontrolór doporučuje využiť túto možnosť – banka by nemala problém  

so skorším splatením úveru 

- poslanec Ing. Meško a poslanec Migeľ – či ide o bezúročnú pôžičku od vlády 

- starosta obce informoval, že veľa obcí to má v pláne využiť – každé euro  

do rozpočtu sa zíde 

- poslanec Novák navrhol, či by sa z tej sumy zaplatila aj oprava cesta na Birc 

a zvyšok peňazí by šiel do úveru 

- poslanec Miloš Ferko – úver by sa použil na cestu na Birc a zároveň aj na zastávky 

– poslanec Novák povedal, že peniaze na zastávky sú v MAS-ke 

- starosta obce sa pýta, či má k tomuto bodu niekto nejaké návrhy 

- starosta obce prečítal uznesenie č. 11/18/2020 a dal o ňom hlasovať – za bolo 6 

poslancov OZ 

 

 

K bodu: 9. Diskusia: 

 

- poslankyňa Mackaničová mala dotaz ohľadom návesu za traktor – v akom rozsahu bola   

  škoda – či je náves poistený – starosta obce povedal, že vlečka má za sebou platnú STK –  

  teda po technickej stránke vyhovuje – je technicky spôsobilá  

- poslankyňa Mackaničová mala dotaz, či by sa kockami z Parádnej ulice mohol vyložiť  

  chodník na starý cintorín 

- poslankyňa Mackaničová na minulom zasadnutí spomínala /nebolo to na kamere/, 

  či si občania môžu získať nálepku na kuka-nádobu – poslankyni bolo povedané, že áno, 

občania môžu získať ďalšiu nálepku – poplatok je za počet vývozov v danom kalendárnom 

roku – čiže občan okrem poplatku za TKO zaplatí aj za počet vývozov, ak má záujem  

  o ďalšiu nálepku na kuka-nádobu  

- poslanec Miloš Ferko sa opýtal starostu, aké sú jeho mesačné finančné náklady na cestovné  

  a navrhol, aby sa zo sumy 13.094,- € zakúpilo auto pre potreby obce – starosta obce 

reagoval, že on by to len uvítgal 

- poslanec Ing. Meško sa pýtal, či obec dostala finančné prostriedky ešte z prvej vlny 

COVID-19 za MŠ – išlo o preplatenie miezd obci vo výške 80 %  – starosta obce odpovedal, 

že áno, peniaze prišli v septembri 2020 

 

 

 



K bodu: 10. Záver: 

 

- starosta obce ukončil rokovanie OZ o 19:58 hod a poďakoval prítomným za účasť 

a aktivitu 

 

                    

Zapisovateľ: 

 

Mária Topolčányiová  __________________________ 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ignác Kotos __________________________    

 

Milan Novák  __________________________                                                                                           

                              

 

V Slivníku dňa 23. októbra 2020 

 

 

 

 

 

Ing. Ján Michalko 

     starosta obce 

 


